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Interpellation till tekniska nämndens ordförande Gunilla Grudevall  

Bullret växer när Nacka växer, vad gör kommunen? 

Under en nioårsperiod kommer Nacka att växa enligt nuvarande officiella kommunstatistik med 
12.700 invånare. Från 2013 – 2022 en befolkningsökning på 94.400 till 117.100 invånare. Då verkar 
inte den nuvarande stadsbyggnadsstatistiken vara inräknad, som i sig kommer att ge ytterligare? ca 
35.000 invånare.  Till detta kan adderas en kraftigt ökad befolkning i Värmdö som också åker genom 
Nacka för att komma till sina jobb.   

I dagens Nacka plågas alltför många invånare av en hög bullernivå, främst från den ökande 
trafikmängden. Detta problem kommer då att öka ytterligare. Något som delvis kan motverkas av 
byggande av bra bullerskydd. Däremot kvarstår problemet för de många som bor i äldre hus.  

Värmdöleden är den största trafikleden som skär genom Nacka och där den mesta trafikströmmen 
sker. Trafikverket ansvarar enligt lag för bullerskydd längs alla sina leder. I framtidsplaner verkar 
bullerproblemen kvarstå. Till bullerproblemen kommer också problem med hälsofarliga partiklar från 
trafiken. Frågorna är: 

• Vilka överläggningar äger rum eller har ägt rum, med Trafikverket för att ta ansvar för den av 
staten önskade befolkningsökningen i Nacka och de bullerproblem som detta medför? 
 

• Hur har ev tidigare överläggningar om adekvata bullerskyddsåtgärder gått med Trafikverket? 
 

• Eftersom hittills mycket lite har skett då det gäller bullerskydd, vilka ev andra planer finns för 
att minska bullernivån och hur ska det finansieras?  
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